
Zápis z 10. výborové  schůze klubu konané 4.2.2012 v Kolesách 

Přítomní: p. M.Pavlík, ing. Zd.Havlíček, ing. P.Lebeda, p. Fr.Kasala, p.L.Varvařovský, p. M.Gora, p. H.Hubík 

Omluveni: ing. L.Vodolan 

Průběh schůze: 

Místopředseda Milan Pavlík zahájil schůzi vyhlášením  minuty ticha za zesnulého předsedu klubu ČMKCHB 

ing. Františka Soukupa. 

1. P. Gora podal návrh na levnější tisk zpravodaje Barvář. Při zachování stávající kvality by vyšel tisk v Polsku  

při výtisku 600 kusů na 35.000 Kč. Ing. Lebeda předložil podrobný rozpis cen výtisku a rozeslání zpravodaje od 

opavské tiskárny v ceně 43.000 Kč. Po telefonickém dotazu, zda by byli  schopni nám vytisknout zpravodaj  za 

tyto náklady v tiskárně PRIMA PRESS s.r.o. Plzeň, nám po přepočítání sdělil p. Kleisner, že do těchto nákladů 

se v žádném případě nevejde. Jen tisk by mu vyšel na 55.000 Kč a rozeslání na dalších 16.000 Kč. Výbor 

jednomyslně odhlasoval zadání tisku do tiskárny v Opavě. Příspěvky se budou zasílat p. Gorovi, zajištění tisku 

nového zpravodaje po jeho odsouhlasení ostatními členy výboru provedou  p. Gora a Lebeda. 

2. P. Pavlík seznámil přítomné se stavem návrhu týkajícího se úpravy zkušebních řádů. Beze změn zákona, jeho 

prováděcích vyhlášek a souvisejících předpisů nelze ve zkušebním řádu dělat zásadní změny. Byly  odeslané 

připomínky: Místo slova dohledávka bude požito slovo dosled. Vyhledávání bude hodnoceno splněním časového 

limitu: bodové hodnocení 4 - pes musí vyhledat kus do dvou minut, bodové hodnocení 3 - do tří minut, 2- do čtyř 

minut, 1- do pěti minut. Na stopu od lože pro vyhledávání kusu bude použito 1 dcl barvy. Většina rozhodčích 

oslovených p. Pavlíkem byla pro použití barvy. Možnost uspořádání soutěží nebo pohárů s možností zápisu 

výsledků do rodokmenu při hodnocení dle již platných zkušebních řádů. Do případného zapsání navrhovaných 

změn do znění ZŘ se však zkouší dle dosavadního znění ZŘ !!!! 

3. Seznámení výboru klubu s dopisem OMS Chomutov týkající se pořádání IHB pod záštitou tohoto OMSU.       

a) Přihláška na zkoušky musí být podána před vlastní zkouškou.                                                                                                

b) Zkouška může být provedena jen v honitbách spadajících pod OMS Chomutov nebo Kadaň                             

c) Po oslovení rozhodčího nahlásí vůdce psa OMSu den, hodinu a místo konání IHB. Poplatek za umožnění 

zkoušky je pro člena ČMMJ 350 Kč, pro nečlena 700 Kč. 

4. Projednání připomínek ze spádové oblasti č. 7.                                                                                                    

a) Členové oblasti č.7 posílají písemnou žádost o prošetření sporných IHB absolvovaných p. Petrem Henrichem 

a posouzené rozhodčím p. Vladimírem Kumpou dne 28.9.2011 na Kontrolní komisi ČMMJ. Zároveň navrhují 

výboru klubu řešit provinění dotyčných rozhodčích na úseku klubového členství. Z dostupných informací, které 

výbor klubu získal, došel po diskuzi k závěru že tato IHB zkouška nebyla vykonána v souladu se zněním 

platných zkušebních řádů, proto se připojuje  ke stížnosti  členů oblasti č. 7 žádající o řádné prošetření platnosti 

provedení zkoušky Kontrolní komisí ČMMJ. Do rozhodnutí KK ČMMJ o platnosti, či neplatnosti této zkoušky 

nebudou tyto IHB započteny do plnění podmínek chovnosti.       

b) Zpřísnit podmínky výběru do chovu - fena by musela absolvovat IHB minimálně ve II. ceně. Výbor je pro 

zachování současných kriterií pro splnění chovnosti psů a fen při jejich důsledném a řádném plnění.                                                                                               

c) Zlepšení stavu matriky. Na příští schůzi v Kolesách přednesu opatření ke zlepšení a zrychlení aktualizace 

členské základny. (H. Hubík)                                                                                                                                          

d) Členové oblasti žádají stanovení kritérií pro výběr psů na soutěže, a to jak u nás, tak v zahraničí. Výbor je 

toho názoru, že nelze stanovit jednotná kritéria pro všechny soutěže, neboť každá soutěž má své vlastní 

podmínky pro účast psů. Před každou nominací na soutěže výbor klubu žádá po aktivistech, aby poslali návrh 

vhodných kandidátů z oblastí, které zastupují,  kteří by měli zájem a splňovali svým výkonem požadované 

podmínky na jednotlivé soutěže, pak teprve může výbor udělat užší výběr. Na zahraniční soutěže by měli být 

vybíráni psi, kteří už se zúčastnili domácích soutěží. (viz. Zápis z 16.výborové schůze 28.6. 2008 v Brně) 



5. Doporučení p.Pavlíka pro všechny rozhodčí, aby při posuzování IHB při vyšší sněhové pokrývce nedošlo 

k napadnutí vykonané zkoušky, individuálně zvážit  a posoudit regulérnost této zkoušky, popřípadě její 

nezapsání do PP. Záleží na zodpovědnosti každého rozhodčího. Při vyšší koncentraci zvěře může být i dosled na 

sněhu velmi náročný, záleží i na způsobu poranění zvěře. V případě možnosti zajistit k sobě na IHB i druhého 

rozhodčího, nebo více svědků a pořídit fotodokumentaci.   

6. Pozvání z Německa od Klubu barvářů na oslavu výročí 100.let trvání jejich klubu. Pan Pavlík zajistí odeslání 

blahopřejného dopisu s omluvou, že se od nás oficiálně nikdo nezúčastní.  

7. Zpráva pokladníka klubu: V roce 2011 klub hospodařil s poměrně vysokým kladným výsledkem +86.860,67 

Kč. Příjmy klubu činily celkem 498.996,67 Kč, výdaje byly 412.136,00 Kč. Na b.ú. klubu je nyní 193.279 Kč. 

Stabilizovala se úhrada členských příspěvků. Nejvyšší výdajovou položkou byla platba za zpravodaje 19/2010 a 

20/2011. V roce 2011 bylo 200 tis. Kč  z běžného účtu převedeno na akciové prémiové dluhopisy ČS, a.s. 

s garantovaným výnosem 3,6 % p.a. Výbor klubu bere na vědomí přednesený výsledek hospodaření, souhlasí 

s návrhem RK o skartaci účetních dokladů z roku 1993 až 2000, podpisu dohod o hmotné zodpovědnosti osob 

majících podpisové právo k nakládání s majetkem klubu a předchozího uzavření smluvního vztahu při platbě 

faktury nad 10 tis. Kč. 

8. Výbor navrhuje obnovit tabulku s počtem držených BB a HB pro zpřesnění evidence vedené ISHV, proto 

žádáme aktivisty o zaslání těchto tabulek nejpozději do 18.5.2012 (na schůzi výboru s aktivisty oblastí).  

9. Zpráva poradce chovu: na rok 2012 počet chovných jedinců u HB 13 psů, 24 fenek. U Bb 25 psů a 46 fenek. 

V roce 2011 byly vydány průkazy původu u 51 štěňat HB a 114 štěňat Bb.  

10. Ing. Jiří Bebar inicioval výrobu nového klubového „pamětního odznaku“ za zásluhy a celoživotní činnost 

pro klub v nákladu 100 ks za cenu 20.000 Kč (viz.zápis č.7. z 14.1.2011). Navrhovat udělení odznaku budou 

jednotlivé oblasti, schvalovat bude výbor nebo konference klubu. Žádáme proto aktivisty, aby do příští schůze 

18.5. 2012 v Kolesách, dodali své návrhy k udělení tohoto nejvyššího klubového ocenění  (stručný návod: 

dlouholeté členství, aktivní činnost v oblasti a klubu, propagace klubu, účast na soutěžích, zasloužilý chovatel 

apod.)  

Pamětní odznak č.1 rozhodl výbor klubu udělit za celoživotní zásluhy Ing. Františku Soukupovi in memoriam.  

11. Kurz „Jelenář vůdce barváře“ se uskuteční v penzionu Stříbrný jelen Hrozňatov u Chebu 17.10.2012. 

Upřesnění vyjde ve Zpravodaji. 

12. Klubová výstava proběhne 19.5. 2012 v Kolesách (Kladruby nad Labem). Začátek výstavy bude v 9,00 

hodin, bonitace od 11,00 hodin. Zajištění výstavy p. Pavlík - diplomy, karty, čísla, ceny. Havlíček a Gora - 

poháry, katalogy, přihlášky, propozice. P. Kasala - zajištění kruhu. Přihlášky posílejte na adresu p. Gory. 

Propozice a přihlášky budou ke stažení na webových stránkách p. Gory.                                                                                              

1.uzávěrka do 31.3.2012, výstavní poplatek 500 Kč                                                                                   

2.uzávěrka do 20.4. 2012, výstavní poplatek 600 Kč                                                                                  

3.uzávěrka do 30.4.  2012, výstavní poplatek 800 Kč                                                                                          

výstavní poplatek pro dorost a veterány 300 Kč,                                                                                               

samostatná bonitace 300 Kč  

Posuzování psů bude probíhat ve dvou kruzích současně (rozhodčí p. Kasala, p. Pavlík, p. Maślanka) a bonitace 

bude probíhat v samostatném třetím kruhu. Bonitaci budou posuzovat p. Pavlík a p. Zuzáník 

13. Doplnění členů výboru klubu za zesnulého ing. Františka Soukupa prvním náhradníkem panem Karlem 

Plaňanským proběhne na schůzi výboru 18.5.2012 v Kolesách. Pokud by Karel Plaňanský se svojí kooptací do 

výboru klubu  nesouhlasil, osloven bude  další  náhradník v pořadí, kterým  je pan Zdeněk Rozínek. V termínu 

do 18.5.2012 zajistí M.Pavlík. 



V pátek 18.5.2012 proběhne od 12 hod schůze výboru a od 19 hodin  tradiční setkání s aktivisty a ostatními 

přítomnými členy klubu.        

 

 

                                                                                                                    Zapsal:  jednatel Hubert Hubík  

 

 

                                                                                                                                                                                                                                          

             

  


